
PROJEKT

PROTOKÓŁ Nr LIV/12
z LIV sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2010-2014
z dnia 28 grudnia 2012 r.

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęto o godz.14:30 w sali konferencyjnej w Centrum Turystyki i
Kultury w Ścinawie.

Na sesji obecnych było 12 radnych. Nieobecni: M. Kraśniański, R. Kudzia, K. Łucki.

Ponadto w sesji uczestniczyli Burmistrz Ścinawy Andrzej Holdenmajer, Sekretarz Miasta i Gminy
Patrycja  Jugo,  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Marzena  Dawedowska  –  Macho,  Kierownik  Referatu
Ogólnego i Spraw Obywatelskich Magdalena Ratajczak, Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami,
Planowania Przestrzennego, Nieruchomości i Rolnictwa Wiesława Kalinowska, Kierownik Referatu
Inwestycji  i  Ochrony Środowiska  Artur  Szponarski,  Zastępca  Kierownika  Referatu  Inwestycji  i
Ochrony Środowiska Jarosław Paczkowski, Radca Prawny Adwokat Stanisław Zapotoczny. 

Otwarcie     sesji     oraz     powitanie   radnych i   gości  .  

Stwierdzenie     quorum  .  
Przewodniczący Rady Miejskiej – Krzysztof Marek  dokonał otwarcia LIV sesji Rady Miejskiej w
Ścinawie. Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady
na 15 członków Rady uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum przy którym Rada Miejska w
Ścinawie może podejmować prawomocne uchwały (lista obecności stanowi załącznik nr 1  do
niniejszego protokołu).
Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad LIV sesji Rady Miejskiej:

1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Wolne wnioski.
6. Zapytania sołtysów.
7. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,
2)  wyboru metody ustalenia opłaty  za gospodarowanie  odpadami  komunalnym od właścicieli
nieruchomości na terenie miasta i gminy Ścinawa oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty,
3) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,
4) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Ścinawa,
5) uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Ścinawa na 2013 rok,
6) uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa,
7) emisji obligacji Gminy Ścinawa oraz zasad ich zbywania i wykupu.
8. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
10. Komunikaty i informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.

Ewentualne     zmiany     porządku     obrad.  
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do porządku obrad. 
Pani Sekretarz poinformowała, iż chciałaby wnieść do porządku obrad uchwałę, którą przedłożyła
na Komisji wspólnej dotyczącą realizacji tak zwanej „uchwały śmieciowej” 
w sprawie szczegółowego sposobu zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości w zakresie składowania tych odpadów w zamian za
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uiszczoną przez  właściciela  nieruchomości  kwotę  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi,
jako punkt 5, w tej części, której dotyczą uchwały o odpadach.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  12 radnych uczestniczących w posiedzeniu
„jednogłośnie” (12 głosami „za”,  „przeciw”- 0,  „wstrzymało się” - 0) wprowadziła
projekt uchwały do porządku obrad w punkcie 7, podpunkcie 5.

Przewodniczący Rady odczytał aktualny porządek obrad.

1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Wolne wnioski.
6. Zapytania sołtysów.
7. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1) terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,
2)  wyboru metody ustalenia opłaty  za gospodarowanie  odpadami  komunalnym od właścicieli
nieruchomości na terenie miasta i gminy Ścinawa oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty,
3) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,
4) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Ścinawa,
5)  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbioru  odpadów
komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów,  w  zamian  za
uiszczaną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
6) uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Ścinawa na 2013 rok,
7) uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa,
8) emisji obligacji Gminy Ścinawa oraz zasad ich zbywania i wykupu.
8. Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.
9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
10. Komunikaty i informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.

Interpelacje i zapytania radnych.

Radny Szopa skierował pytanie do Pana Burmistrza: Chciałem zapytać kiedy kamera urzędowa
została zakupiona i jaki numer ewidencyjny został nadany tej kamerze ?

Radna Chrystyna: Panie Burmistrzu chciałam zapytać ile pieniążków zostało zabezpieczonych w
budżecie na remont budynku w Tymowej. Jest to budynek ośrodka zdrowia, nr 36. 
Burmistrz Ścinawy: odpowiem Państwu, to pytanie powinna Pani złożyć do Pani Dyrektor Buras,
a nie do mnie.
Radna Chrystyna: jest to budynek urzędu gminy.
Głos zabrała Pani Kalinowska: budek stanowi własność gminy, ale zgodnie z uchwałą rady został
przedłużony okres użytkowania na rzecz Miejsko-Gminnego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej.
Podpisaliśmy już umowę.
Radna Chrystyna:  rozumiem.  O ile  dobrze  pamiętam Pan  Burmistrz  wyraził  kiedyś  zgodę na
remont dachu.
Pani Kalinowska: gmina ma obowiązek dbać o utrzymanie rzeczy w stanie nie pogorszonym. 

Wolne wnioski.

Radna Chrystyna: chciałam złożyć wniosek, który składam już po raz kolejny odnośnie ustawienia
znaku pionowego w miejscowości Tymowa wskazującego numery domów. Jest to w tej okolicy po
byłym pgr, Pan Burmistrz wie o jaki znak chodzi
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Burmistrz Ścinawy: Proszę Panią rozmawiałem, zleciłem wykonanie, spóźniła się Pani o półtora
tygodnia 
Radna Chrystyna: bo ten wniosek był składany dużo wcześniej, a bardzo się cieszę, że został
zrealizowany 
Burmistrz Ścinawy: czekamy na odpowiedź ze Starostwa Powiatowego, jest to droga powiatowa.
Radna Chrystyna: wszystko to wiem, dziękuję bardzo. Jeszcze chciałam zapytać o taką rzecz, czy
Pan Burmistrz kiedykolwiek teraz jechał do miejscowości Chełmek Wołowski tą droga gminną pod
wiaduktem.
Burmistrz Ścinawy: bardzo często jeżdżę tamtędy, widzę jak to wygląda, w jakim stanie jest ta
droga. Trzeba mieć pieniążki proszę Panią.
Radna Chrystyna: składam wniosek o wyrównanie tej drogi.
Burmistrz Ścinawy: jeżeli będą środki finansowe na ten cel, oczywiście.
Radny Śliwa: ja powiem coś jeszcze, proszę Państwa, 600 zł powiedziała Pani dyrektor, no proszę
sobie wyobrazić, np. tego roku nie było mikołajek, może to dla was niewiele znaczy, natomiast na
imprezę,  robię imprezę i  mam 600, więc zrobię imprez 5 po 150, proszę sobie wyobrazić co
można zrobić za 150 zł. 
Przewodniczący Rady: proszę Państwa to jest sesja, więc zabierajmy głos zgodnie z kolejnością
zgłoszeń.
Radna Chrystyna złożyła wniosek formalny o powrócenie do porządku obrad dzisiejszej  sesji,
stwierdziwszy, że dyskusja do niczego nie prowadzi, nie ma końca. 

Przewodniczący  Rady:  Punkt  porządku  obrad  został  wyczerpany,  przechodzimy  do  kolejnego
punktu porządku obrad. 

Przewodniczący Rady: Dobrze to co, to był wniosek formalny? 

Radna Chrystyna: Tak to był wniosek formalny.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  12 radnych uczestniczących w posiedzeniu
„jednogłośnie”  (12  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  0)  zamknęła
dyskusję w tym punkcie obrad. 

Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:
1)terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
Przewodniczący  poinformował,  iż  wnioskodawcą  uchwały  jest  Burmistrz  Ścinawy,  poprosił
króciutko o, ze względów formalnych, o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Sekretarz: wszystkie przedmiotowe projekty uchwały zostały już szczegółowo omówione na
komisjach.

Przewodniczący  rady  poprosił  o  opinię  Przewodniczącego  Komisji  Gospodarki  Mienia  i
Bezpieczeństwa Publicznego. Zastępca Przewodniczącego Komisji Radny Szuszkiewicz przedstawił
negatywną opinię do projektu uchwały.

Przewodniczący rady otworzył  dyskusję do projektu uchwały.  Zapytał  czy są pytania radnych,
odparł, iż sądzi, że nie ma bo ostatnio cztery godziny nad tym przesiedzieli wszyscy, przeszedł do
głosowania. 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  12 radnych uczestniczących w posiedzeniu
„jednogłośnie”  (0  głosami  „za”,  „przeciw”-  12,  „wstrzymało  się”  -  0)  odrzuciła
uchwałę  w  sprawie  terminu,  częstotliwości  i  trybu  uiszczania  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

2)  wyboru metody ustalenia opłaty  za gospodarowanie  odpadami  komunalnym od właścicieli
nieruchomości na terenie miasta i gminy Ścinawa oraz ustalania wysokości stawki tej opłaty.
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Przewodniczący rady poinformował, iż wnioskodawcą uchwały jest Burmistrz Ścinawy.

Pani  Sekretarz:  poinformowała,  że  wszystkie  przedmiotowe  projekty  uchwały  zostały  już
szczegółowo omówione na komisjach.

Przewodniczący  rady  poprosił  o  opinię  Przewodniczącego  Komisji  Gospodarki  Mienia  i
Bezpieczeństwa Publicznego. Zastępca Przewodniczącego Komisji Radny Szuszkiewicz przedstawił
negatywną opinię do projektu uchwały.

Przewodniczący rady otworzył dyskusję do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady: Zgadza się. Jeszcze Komisja Budżetu i Finansów i Strategii Gospodarczej
również negatywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. Przechodzimy do głosowania.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  12 radnych uczestniczących w posiedzeniu
„jednogłośnie”  (0  głosami  „za”,  „przeciw”-  12,  „wstrzymało  się”  -  0)  odrzuciła
uchwałę  w  sprawie  wyboru  ustalenia  metody  opłaty  zagospodarowania  opadami
komunalnymi od właścicieli nieruchomości na terenie Miasta i Gminy Ścinawa oraz
ustalania wysokości stawki tej opłaty.

3) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
Przewodniczący rady poinformował, iż wnioskodawcą uchwały jest Burmistrz Ścinawy.

Pani  Sekretarz:  poinformowała,  że  wszystkie  przedmiotowe  projekty  uchwały  zostały  już
szczegółowo omówione na komisjach.

Przewodniczący  Rady  przedstawił  negatywna  opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  i  Strategii
Gospodarczej.  Następnie  otworzył  dyskusję  do  projektu  uchwały,  brak  głosów,  dyskusję
zamknięto. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania, po czym przerwał: przepraszam jeszcze opinia
Komisji Gospodarki, Mienia i Bezpieczeństwa Publicznego. Tak oczywiście. Panie Przewodniczący.

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Radny  Szuszkiewicz  przedstawił  negatywną  opinię  do
projektu uchwały.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  12 radnych uczestniczących w posiedzeniu
„jednogłośnie”  (0  głosami  „za”,  „przeciw”-  12,  „wstrzymało  się”  -  0)  odrzuciła
uchwałę  w  sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami komunalnymi.

4) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Ścinawa.
Przewodniczący rady poinformował, iż wnioskodawcą uchwały jest Burmistrz Ścinawy.

Pani  Sekretarz:  poinformowała,  że  wszystkie  przedmiotowe  projekty  uchwały  zostały  już
szczegółowo omówione na komisjach.

Przewodniczący  rady  poprosił  o  opinię  Przewodniczącego  Komisji  Gospodarki  Mienia  i
Bezpieczeństwa Publicznego. Zastępca Przewodniczącego Komisji Radny Szuszkiewicz przedstawił
negatywną opinię do projektu uchwały.

Przewodniczący rady otworzył dyskusję do projektu uchwały, brak głosów, dyskusję zamknięto. 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  12 radnych uczestniczących w posiedzeniu
„jednogłośnie”  (0  głosami  „za”,  „przeciw”-  12,  „wstrzymało  się”  -  0)  odrzuciła
uchwałę w sprawie  Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i
Gminy Ścinawa.

5)  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbioru  odpadów
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komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych  odpadów,  w  zamian  za
uiszczaną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
Przewodniczący rady poinformował, iż wnioskodawcą uchwały jest Burmistrz Ścinawy.

Pani  Sekretarz:  poinformowała,  że  wszystkie  przedmiotowe  projekty  uchwały  zostały  już
szczegółowo omówione na komisjach.

Przewodniczący  Rady  poprosił  o  opinię  Przewodniczącego  Komisji  Gospodarki  Mienia  i
Bezpieczeństwa Publicznego. Zastępca Przewodniczącego Komisji Radny Szuszkiewicz przedstawił
negatywną opinię do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję do projektu uchwały, brak głosów, dyskusję zamknięto. 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  12 radnych uczestniczących w posiedzeniu
„jednogłośnie”  (0  głosami  „za”,  „przeciw”-  12,  „wstrzymało  się”  -  0)  odrzuciła
uchwałę w sprawie  szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie
odbioru  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania
tych  odpadów,  w  zamian  za  uiszczaną  przez  właścicieli  nieruchomości  opłatę  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Przewodniczący Rady zabrał głos i poprosił o zaprotokołowanie swojej wypowiedzi: „Ja tylko
chciałbym powiedzieć, że w imieniu Rady Miejskiej chciałbym żeby zostało to zaprotokołowane,
że będzie to przedmiotem jakiejś tam dyskusji tego typu rzeczy iż Rada Miejska negatywnie
powiedziała się za projektami uchwał dotyczącymi tzw. „ustawy śmieciowej” gdyż uważa, iż jest
ona niesprawiedliwa społecznie i stoimy na stanowisku jak wiele innych Gmin, iż ustawa ta
została w sposób pośpieszny wprowadzona. Uważamy również, że zawiera elementy, które godzą
w zasadę wolorynkowości gdyż tak naprawdę nakładają na Gminę obowiązek wybrania jednego
usługodawcy świadczącego usługi odbioru śmieci, mimo że powoduje to wzrost utrzymania
kosztów obywateli naszej Gminy dlatego jesteśmy przeciwni. Proszę to zaprotokołować. 
Dziękuję.”

6) uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa.
Przewodniczący  Rady:  Zgłosił  wniosek  o  zmianę  porządku  obrad.  Punkt  uchwalenie  budżetu
Miasta i  Gminy Ścinawa projekt uchwały proponuję przesunąć, zamienić z projektem uchwały
dotyczącej wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ścinawa.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  12 radnych uczestniczących w posiedzeniu
„jednogłośnie” (0 głosami „za”, „przeciw”- 12, „wstrzymało się” - 0) przyjęła wniosek
o przesunięcie 7 punktu obrad: Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w
sprawie wieloletniej  prognozy finansowej  do punktu 6 obrad,  przed uchwaleniem
budżetu. 

W takim razie przechodzimy do punktu 6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej
prognozy finansowej Gminy Ścinawa. Wnioskodawcą jest Burmistrz Ścinawy. Są uwagi jeszcze
wnioskodawcy, to proszę do projektu uchwały.

Pani Skarbnik zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały.  

Przewodniczący  Rady:  Komisja  Budżetu  i  Finansów  i  Strategii  Gospodarczej  pozytywnie
zaopiniowała  przedłożony  projekt  uchwały  z  autopoprawką.  Otwieram  dyskusje  do  projektu
uchwały. Ja uważam, że konsekwencją zmiany w budżecie chodzi mi dokładnie o boisko. Budowę
boiska treningowego w Ścinawie - etap I kwota 188 tysięcy powinna być również odzwierciedlona
w WPF? Zgadza się Pani Skarbnik?

Pani Skarbnik: Ale mówimy o WPF czy o przedsięwzięciach?
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Przewodniczący  Rady:  O  WPF,  no  budowa  boiska  treningowego  to  jest  przedsięwzięcie
inwestycyjne etap I

Pani Skarbnik: Czyli przedsięwzięcie. 

Przewodniczący Rady: Tak tak 

Pani Skarbnik: Jeżeli to będziemy etapować to nie

Pani Skarbnik: Nie. Do WPF wprowadzamy zadania, których koszt znamy i chcemy to podzielić na
kilka lat, tak jak mamy te trzy zadania 

Przewodniczący Rady:  Dobrze, to czy są jakieś pytania, uwagi radnych do projektu uchwały? Nie
ma, to w takim razie zamykam dyskusję, przechodzimy do głosowania.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  12 radnych uczestniczących w posiedzeniu
„jednogłośnie”  (12  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  0)  przyjęła
Uchwałę Nr LIV/197/12 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa
z autopoprawką.  

7) uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Ścinawa na 2013 rok.

Przechodzimy do punktu 7 to jest uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Ścinawa
na 2013  rok.  Wnioskodawcą jest  Burmistrz  Ścinawy.  Czy  wnioskodawca chciałby  jeszcze  coś
dodać?

Pani Skarbnik zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady:  Opinia  Komisji  Budżetu i  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  jest  opinią
pozytywną. 

Burmistrz: odniósł się do proponowanych przez radnych zmian w budzicie.

Radny Szopa:  zgłaszam Panie Przewodniczący w paragrafie  14 o wykreślenie punktu 3 czyli:
„upoważnia się Burmistrza Ścinawy do: dokonywania zmian planu wydatków na wynagrodzenia
ze  stosunku  pracy  oraz  planu  wydatków  inwestycyjnych  między  rozdziałami  i  paragrafami  z
wyłączeniem przeniesień wydatków między działami” I ten punkt 3 o odrzucenie całkowicie. 

Przewodniczący Rady: To jest kolejny wniosek do przegłosowania. Proszę Państwa,  to teraz w
takim razie tak jak wspomniałem na wstępie przejdźmy do głosowania nad każdą zmianą osobno
i również nad tym wnioskiem będziemy głosować osobno, żeby było jasne. Dobrze? Przejdźmy do
pierwszej zmiany proponowanej przez komisję. A więc tak, pierwsza zmiana dotyczy przeniesienia
20 000 tysięcy złotych z działu 750 rozdziału 75023 z zadań statutowych, przeniesienie tych 20
000 zł tej kwoty do działu 801 rozdziału 80110 jako dotacje celowe dla gimnazjum w Ścinawie na
zakup 12 monitorów, oprogramowania dla klas historycznych, strojów sportowych, kotary oraz
lampy do auli. Był to wniosek, który wpłynął do biura rady, Rady rodziców Gimnazjum. Także kto
z radnych jest za przeniesieniem tej kwoty 20 tysięcy proszę podnieść rękę do góry.  3,4,5, 7, 8 ja
będę sobie notował od razu. Momencik ja muszę sobie to notować. Punkt 1.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu  (9
głosami  „za”,  „przeciw”-  1,  „wstrzymało  się”  -  2)  przyjęła  poprawkę  do  planu
budżetowego  polegającą  na   przeniesieniu  20     000  tysięcy  złotych  z  działu  750  
rozdziału 75023 z zadań statutowych, do działu 801 rozdziału 80110 jako dotacje
celowe dla gimnazjum w Ścinawie.
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Przewodniczący Rady: Poprawka do budżetu nr 1 przeszła 9 głosami za, jednym głosie sprzeciwu
i dwoma wstrzymującymi się. Przechodzimy do kolejnej zmiany również z działu 750 rozdziału
75023 kwota 50 zł z zadania wynagrodzenia. 

Radny Sitarski: Ile?

Przewodniczący Rady: 50 tysięcy, przepraszam do działu 600 rozdziału 60016 i jest to zadanie
pod  tytułem  remont  drogi  ze  skorytowaniem  numer  drogi  236-238  w  obrębie  zabudowy
mieszkalnej w miejscowości Dłużyce. Kto z radnych jest za przeniesieniem tych środków proszę
podnieść rękę do góry. 9 za, 1 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Poprawka przeszła. 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu  (9
głosami  „za”,  „przeciw”-  1,  „wstrzymało  się”  -  2)  przyjęła  poprawkę  do  planu
budżetowego polegającą na przeniesieniu kwoty 50     000 tysięcy złotych z działu 750  
rozdziału 75023 z zadania wynagrodzenia, do działu 600 rozdziału 60016 na zadanie
pod  tytułem  remont  drogi  ze  skorytowaniem  nr  236-238  w  obrębie  zabudowy
mieszkalnej w miejscowości Dłużyce.

Przewodniczący Rady: Następna propozycja zmian w budżecie również z działu 750 rozdziału
75023 przeniesienie 10 000 zł do działu 900 rozdziału 90015, z wynagrodzeń. Kwota 10 000 zł z
przeznaczeniem na projekt oraz budowę punktu świetlnego Plac Zjednoczenia. Kto z radnych jest
za? 9 radnych za. Kto jest przeciw? 0 sprzeciwu. Kto się wstrzymał? 3 radnych się wstrzymało.
Poprawka przeszła.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu  (9
głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  planu
budżetowego polegającą na  przesunięciu kwoty 10 000 tysięcy złotych z działu 750
rozdziału 75023 z wynagrodzeń, do działu 900 rozdziału 90015 z przeznaczeniem na
projekt oraz budowę punktu świetlnego na Placu Zjednoczenia.

Kolejna poprawka nr 4 również z działu 750 rozdział 75023 przesunięcie 15 000 do działu 710
rozdziału  71004  to  będzie  z  pozycji  zadań  statutowych.  Nazwą  zadania  będzie  zmiana
przeznaczenia nieruchomości w planie zagospodarowania przestrzennego  z przeznaczeniem na
świetlice wiejską w miejscowości Chełmek Wołowski. Kto z radnych jest za na przesunięcie tych
środków. 9 za Kto jest przeciw? Nie widzę. Kto się wstrzymał? 3 radnych się wstrzymało. W takim
razie poprawka przeszła większością głosów. 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu  (9
głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  planu
budżetowego polegającą na przesunięciu kwoty15 000 tysięcy złotych z działu 750
rozdziału 75023 z pozycji zadań statutowych, do działu 710 rozdziału 71004, nazwa
zadania  to  zmiana  przeznaczenia  nieruchomości  w  planie  zagospodarowania
przestrzennego  z  przeznaczeniem  na  świetlicę  wiejską  w  miejscowości  Chełmek
Wołowski.
Propozycja numer 5 również z działu 750 rozdziału 75023 przesunięcie 5 tysięcy złotych do działu
900 rozdział 90015, 5 000 z pozycji zadania statutowe. Nazwa zadania montaż opraw świetlnych
w miejscowości Tymowa pomiędzy numerami 107-108 oraz 81-82.  

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu  (9
głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  planu
budżetowego polegającą na przesunięciu  kwoty 5 000 tysięcy złotych z działu 750
rozdziału  75023  z  pozycji  zadania  statutowe,  do  działu  900  rozdziału  90015,  na
zadanie montaż opraw świetlnych w miejscowości Tymowa pomiędzy numerami 107-
108 oraz  81-82.
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Następna zmiana. Zmiana z paragrafu 758 rozdział 75818 rezygnacja, przepraszam już, z rezerwy
celowej  na  ewentualne  uzupełnienie  braków  na  wydatki  inwestycyjne  w  kwocie  70  tysięcy,
rezygnacja w ogóle z tej rezerwy celowej i przesunięcie 40 tysięcy do działu 900 rozdział 90001
kwota 40 000 na wykonanie projektu oraz budowa kanalizacji sanitarnej przy ulicy Szpitalnej. Kto
z Radnych jest za zmianą? 9 za. Kto jest przeciw? Nie widzę. Kto się wstrzymał? 3 radnych się
wstrzymało. 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu  (9
głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  planu
budżetowego  polegającą  na  rezygnacji  z  rezerwy  celowej  na  ewentualne
uzupełnienie braków na wydatki inwestycyjne w kwocie 70 tysięcy, i przesunięciu
kwoty 40 000 tysięcy złotych z działu 758 rozdziału 75818, do działu 900 rozdziału
90001,  na  wykonanie  projektu  oraz  budowę  kanalizacji  sanitarnej  przy  ulicy
Szpitalnej.

7 poprawka również przesunięcie 30 000 tys. po rezygnacji  z rezerwy celowej na ewentualne
uzupełnienie braków na wydatki inwestycyjne czyli z działu 758 rozdziału 75818 i przesunięcie
tych środków do działu 921 rozdziału 92109 kwota 30 000 tys. na zadanie pod tytułem budowa
zaplecza  sanitarnego  w świetlicy  wiejskiej  w  miejscowości  Wielowieś.  Kto  z  radnych  jest  za
przesunięciem tych środków na to zadanie? 9 za. Kto jest przeciw? Nie widzę. Kto się wstrzymał?
Trzech Radnych wstrzymało się od głosu. 

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu  (9
głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  planu
budżetowego  polegającą  na  rezygnacji  z  rezerwy  celowej  na  ewentualne
uzupełnienie braków na wydatki inwestycyjne w kwocie 70 tysięcy, i przesunięciu
kwoty 30 000 tysięcy złotych z działu 758 rozdziału 75818, do działu 921 rozdziału
92109, na zadanie pod tytułem budowa zaplecza sanitarnego w świetlicy wiejskiej w
miejscowości Wielowieś.

Następne to zadanie 8,  z  działu 921, pozycja 92116 to jest biblioteka 40 tys.  i  odpowiednio
przesunięcie tych środków do: dział 926, rozdział 92 605 kwota 10 000 zł jest to zwiększenie
dotacji  celowej  na  zadania  w  zakresie  kultury  fizycznej,  zwiększenie  do  kwoty  173  000  zł,
załącznikiem do uchwały będzie również tutaj uzupełnienie do załącznika nr 1, gdzie te pieniądze
zostały rozpisane na poszczególne dyscypliny sportowe. To będzie czytane jak już przegłosujemy,
wtedy będę to czytał dokładnie. Natomiast teraz chodzi o samo przesunięcie tych środków. Kto z
radnych jest za? 

Pani Skarbnik zwróciła uwagę na omyłkę w podanej liczbie w zakresie kultury fizycznej będzie
163 000.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu  (8
głosami  „za”,  „przeciw”-   1,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  popr  awkę  do  planu  
budżetowego  polegającą  na  przesunięciu  z  działu  921,  pozycja  92116  to  jest
biblioteka 40 tys. i odpowiednio przesunięcie tych środków do: dział 926, rozdział 92
605 kwota 10 000 zł  jest to zwiększenie  dotacji  celowej na zadania w zakresie
kultury fizycznej, zwiększenie do kwoty 163 000 zł.

Następna propozycja Komisji Budżetu dotyczy również przesunięcia środków z działu 921, rozdział
92116 biblioteka, kwoty 30 tys. zł do działu 853 rozdział 85395 jako dotacja celowa na pozostałe
zadania w zakresie polityki społecznej tu również w uzupełnieniu do uchwały budżetowej będzie
załącznik dotyczący podziału tych środków na poszczególne jakby kryteria dotyczące organizacji
zadań w zakresie polityki społecznej. Kto z radnych jest za przesunięciem tych 30 tys. ?
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Rada Miejska w Ścinawie w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu  (8
głosami  „za”,  „przeciw”-  2,  „wstrzymało  się”  -  2)  przyjęła  poprawkę  do  planu
budżetowego polegającą na przesunięciu  z  działu  921,  rozdział  92116,  30 tys  do
działu 853, rozdział 85395 kwoty 30 000 zł jako dotacja celowa na pozostałe zadania
w zakresie polityki społecznej.

Kolejne przesunięcie środków z działu 921, rozdział  92109 i odpowiednio to przesunięcie 12 tys.
zł do działu 853 85395 jako uzupełnienie tej dotacji celowej na pozostałe zadania w zakresie
polityki społecznej, bo tam przesuwaliśmy 30 tu jest 12 z innego paragrafu da to kwotę pełną 42
tys. zł, co odzwierciedla później zapisy załącznika do projektu uchwały budżetowej.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu  (8
głosami  „za”,  „przeciw”-  1,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  planu
budżetowego polegającą na przesunięciu z działu 921, rozdział 92109, kwoty 12 000
zł do działu 953 85 395 jako uzupełnienie dotacji celowej na pozostałe zadania w
zakresie polityki społecznej.

I poprawka nr 11, propozycja, również z działu  921, rozdział 92109 przesunięcie 188 tys.  do
działu 926, rozdział 92601 na zadanie inwestycyjne pt. „budowa boiska treningowego w Ścinawie,
ul. Sportowa, etap I”, kto z radnych jest za ?

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu  (8
głosami  „za”,  „przeciw”-  1,  „wstrzymało  się”  -  3)  przyjęła  poprawkę  do  planu
budżetowego polegającą na przesunięciu z działu 921, rozdział 92109, kwoty 188
000 zł do działu 92601 na zadanie inwestycyjne pt. ”Budowa boiska treningowego w
Ścinawie, ul. Sportowa, etap I.

Przewodniczący  Rady:  To  w  takim  razie  kwestie  przesunięcia  środków  między  paragrafami,
działami, rozdziałami, pozycji budżetowych mamy załatwioną, jeszcze dotyczy wniosek radnego
dotyczący  wykreślenia  ustępu  3  w  paragrafie  14   „upoważnia  się  Burmistrza  Ścinawy  do:
dokonywania zmian planu wydatków na wynagrodzenia ze stosunku pracy oraz planu wydatków
inwestycyjnych między rozdziałami i paragrafami z wyłączeniem przeniesień wydatków między
działami”, kto z radnych jest za wykreśleniem tego punktu z projektu uchwały budżetowej ?
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu (8
głosami  „za”,  „przeciw”-  4,  „wstrzymało  się”  -  0)  przyjęła  poprawkę do  uchwały
budżetowej polegającą na wykreśleniu z uchwały budżetowej ustępu 3 w paragrafie
14.
Przewodniczący Rady: Wszystkie poprawki zgłoszone przez Komisję Budżetu, Finansów i Strategii
Gospodarczej uzyskały akceptację większości rady. 
Kto z Pań Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i
Gminy  Ścinawa  na  2013  rok  z  autopoprawką  Pani  Skarbnik  oraz  ze  zmianami  w  budżecie
przegłosowanymi i  przyjętymi  przez  większość Rady, a mianowicie są to następujące zmiany,
przeczytam te zmiany po kolei:
- dział 750 rozdz. 75023 przesuwa się kwotę 100 000zł do następujących działów i rozdziałów
pozycji budżetowych, a mianowicie:
- kwotę 20 tys zł przesuwa się do działu 801 rozdz. 80110 na jako dotację celową dla gimnazjum
w  Ścinawie  na  zakup  12  monitorów,  oprogramowania,  atlasów  historycznych,  strojów
sportowych, kotary oraz lampy do auli,
- kwotę 50 tys. zł przesuwa się do działu 600, rozdz. 60016 na zadanie pod tytułem remont drogi
ze skorytowaniem droga nr 236 i 238 w obrębie zabudowy mieszkalnej miejscowości Dłużyce,
- kwotę 10 tys. zł przesuwa się do działu 900 rozdz. 90015 na zadanie pt. projekt oraz budowa
punktu świetlnego plac zjednoczenia,
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- kwotę 15 tys. zł  przesuwa się do działu 710 rozdz. 71004 na zadanie pod tytułem zmiana
przeznaczenia nieruchomości w planie zagospodarowania przestrzennego  z przeznaczeniem na
świetlice wiejską w miejscowości Chełmek Wołowski,
-  kwotę  5  tys.  zł  przesuwa  się  do  działu  900  rozdz.  90015  na  zadanie  pt.  montaż  opraw
świetlnych  w miejscowości Tymowa pomiędzy numerami 107 - 108 oraz 81 – 82.
Z kolejnego działu 758 rozdz. 75818 rezygnuje się z rezerwy celowej na zadania inwestycyjne,
może przeczytam dokładnie: z rezerwy celowej na ewentualne uzupełnienia braków na wydatki
inwestycyjne i przenosi się te środki na odpowiednio:
- do działu 900 rozdz. 90001 kwotę 40 tys. zł na wykonanie projektu na budowę kanalizacji
sanitarnej przy ul. Szpitalnej oraz
-  kwotę  30 tys.  zł  do działu  921 rozdz.  92109 na  budowę zaplecza  sanitarnego w świetlicy
wiejskiej miejscowości Wielowieś.
Kolejne zmiany dotyczą działu 921 rozdz. 92116 biblioteka,
- kwotę 40 tys. zł przesuwa się odpowiednio do działu, kwotę 10 tys. zł  926 rozdz. 92605 jako
zwiększenie  dotacji  celowej  na  zadania  w  zakresie  kultury  fizycznej  zwiększając  tym samym
dotację do 163 tys. zł. Dodatkowo załącza się do uchwały budżetowej uzupełnienie załącznika nr
2,  nr  1,  który  będzie  odzwierciedlał  podział  dotacji  na  poszczególne  dyscypliny  sportowe
uprawiane w naszej gminie. Pozostałą kwotę czyli 30 tys. zł przenosi się do działu 853 rozdz.
85395 jako dotację celową na pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej i również ta kwota
będzie uzupełnieniem do załącznika nr 1 do uchwały budżetowej, który będzie wyszczególniony
na jakie działania, jaki ma być podział tej kwoty na poszczególne powiedzmy działania. Jest to
wszystko opisane tutaj. I z kolejnego paragrafu, kolejna pozycja dział 921 rozdz. 92109 200 tys.
to CTiK przenosi się tą kwotę odpowiednio, 12 tys. do działu 853 rodz. 85395 jako uzupełnienie
kwoty dotacja celowa na pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej co daje nam ogólną
kwotę, łączna kwotę w wysokości 42 tys. zł, natomiast 188 tys. zł przenosi się do działu  926
rozdz. 92601 na budowę boiska, na zadanie pt. „budowa boiska treningowego w Ścinawie ul.
Sportowa etap I.”
Dodatkowo jeszcze, dodatkowo, wykreśla się z projektu uchwały budżetowej w paragrafie 14
wykreśla  się  ustęp  3,  a  mianowicie  do  treści:  „dokonywania  zmian  planu  wydatków  na
wynagrodzenia  ze  stosunku  pracy  oraz  planu  wydatków inwestycyjnych  między  rozdziałami  i
paragrafami z wyłączeniem przeniesień wydatków między działami” punkt ten zostaje wykreślony.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu  (9
głosami „za”, „przeciw”- 3, „wstrzymało się” - 0) przyjęła Uchwałę Nr LIV/198/12     w  
sprawie    uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Ścinawa na 2013 rok z autopoprawką  
wraz ze zmianami  przeczytanymi przy głosowaniu.

8) emisji obligacji Gminy Ścinawa oraz zasad ich zbywania i wykupu.
Przewodniczący Rady:  Wnioskodawcą jest Burmistrz Ścinawy.     Komisja Budżetu pozytywnie
zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. Otwieram dyskusję, czy są jeszcze jakieś propozycje
radnych? Zamykam dyskusję, przejdźmy do głosowania.

Rada Miejska w Ścinawie w obecności  12 radnych uczestniczących w posiedzeniu
„jednogłośnie”  (12  głosami  „za”,  „przeciw”-  0,  „wstrzymało  się”  -  0)  przyjęła
Uchwałę Nr LIV/199/12     w sprawie emisji  obligacji Gminy Ścinawa oraz zasad ich  
zbywania i wykupu.     

Protokołowała: Agata Chwiszczuk          Obradom przewodniczył:
Przewodniczący Rady Miejskiej

    w Ścinawie
  

Krzysztof Marek
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	Radna Chrystyna: Tak to był wniosek formalny.
	Przewodniczący Rady zabrał głos i poprosił o zaprotokołowanie swojej wypowiedzi: „Ja tylko
	chciałbym powiedzieć, że w imieniu Rady Miejskiej chciałbym żeby zostało to zaprotokołowane,
	że będzie to przedmiotem jakiejś tam dyskusji tego typu rzeczy iż Rada Miejska negatywnie
	powiedziała się za projektami uchwał dotyczącymi tzw. „ustawy śmieciowej” gdyż uważa, iż jest
	ona niesprawiedliwa społecznie i stoimy na stanowisku jak wiele innych Gmin, iż ustawa ta
	została w sposób pośpieszny wprowadzona. Uważamy również, że zawiera elementy, które godzą
	w zasadę wolorynkowości gdyż tak naprawdę nakładają na Gminę obowiązek wybrania jednego
	usługodawcy świadczącego usługi odbioru śmieci, mimo że powoduje to wzrost utrzymania
	kosztów obywateli naszej Gminy dlatego jesteśmy przeciwni. Proszę to zaprotokołować.
	Dziękuję.”

